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طي چند روز اخير آلودگي هواي شهر اهواز مردم را 
نگران كرده و بسياري از آنها به دليل بيماري تنفسي 
و اش��كال در تنفس خود به بيمارس��تان ها مراجعه 

كرده اند.
به گزارش مهر، طي يك هفته اخي��ر هواي آلوده 
اهواز به خص��وص پس از اولين بارش ب��اران مردم را 
نگران و در نهايت راهي بيمارس��تان ها كرده است. 
برخي از مس��ئولان اعتقادي به آلودگي هوا نداشته 
و علت مراجعه م��ردم به درمانگاه ه��ا، اورژانس ها و 
بيمارستان ها را گرد و غبار و حساسيت افراد مي دانند.

اما بعضي از بيماراني كه از تنگي نفس رنج مي برند 
شروع بيماري خود را از بيش از يك هفته پيش اعلام 
كرده و مي گويند، با پديده گرد و غبار وضعيت براي ما 

بدتر شده و با بارش اولين باران به اوج رسيده است.
ايرج نظري، معاون درماني دانشگاه علوم پزشكي 
اهواز با بي��ان اين كه تعداد بيم��اران مراجعه كننده 
نسبت به  سال گذشته بسيار كمتر شده است، اظهار 
مي كند: طي چند روز اخير 200 نفر به علت بيماري 
تنفسي به بيمارستان هاي خوزستان مراجعه كردند. 
وي افزود: تعداد بيماران مراجعه كننده بيمارستان 
در  سال گذشته 3 هزار نفر بودند. امسال از تعداد 200 
بيمار، 74 نفر به بخش هاي اورژانس و ساير افراد نيز 
به درمانگاه بيمارستان هاي ابوذر، رازي و امام مراجعه 

كردند.
معاون درماني دانشگاه علوم پزشكي اهواز تصريح 

كرد: امس��ال نيز در شرايط مش��ابه قرار داريم با اين 
تفاوت كه آمادگي نس��بي براي كنترل بحران انجام 
شده اس��ت. همچنين انجام دقيق مستندات سازي 
و ثبت دقيق وضعيت بيمارهاي تنفس��ي در مراكز 

درماني نسبت به سال گذشته بهتر شده است.
آلبوشو، عضو شوراي ش��هر اهواز در پاسخ به اين 
سوال كه چرا هنگام آلودگي به مراتب كمتر در تهران، 
شير و ماسك رايگان توزيع ش��ده و آمبولانس هاي 
مجهز به كپس��ول اكسيژن در س��طح شهر مستقر 
مي ش��وند ول��ي در خوزس��تان اين گونه نيس��ت، 
مي افزايد:   خدا ميان بندگان خود تفاوتي نگذاشته 
و همان امكاناتي كه به مردم تهران ارايه مي شود بايد 
در اختيار مردم خوزس��تان نيز قرار بگيرد. اگر ارايه 
خدمات به تمام شهروندان سراسر كشور به صورت 
يكسان انجام نشود، يا ضعف از مسئولان خوزستان در 
دريافت اين خدمات است يا اين كه دولت خودش اين 
امكانات را به ما نمي دهد. امين س��واري، همراه يكي 
از بيماران تنفسي مراجعه كننده به بيمارستان امام 
اهواز در اين باره مي گويد: همراه مادرم روز دوش��نبه 
به اورژانس بيمارس��تان امام مراجعه كردم و با جمع 
كثيري از بيماران در س��الن انتظار مواجه شديم كه 
اكثر آنه��ا از گرد و غبار موجود در ه��واي اهواز دچار 

مشكل تنفسي شده بودند.
وي می افزايد: حال يكي از بيماران آن قدر وخيم بود 

كه به علت ناتواني در نفس كشيدن از حال رفت.

عبدالرحيم كعب عمي��ر، يكي ديگ��ر از بيماران 
مراجعه كننده به كلينيك دي اهواز اظهار مي كند: 
از روز دوش��نبه با گرد و غب��ار و بارش ب��اران دچار 
تنگي نفس شدم و روز بعد شدت آن بيشتر مي شود 
كه با مراجعه به كلينيك دي تحت درمان قرار گرفتم.

كعب عمير بيان می كند: از مسئولان انتظار مي رود 
در حداقل كمك خ��ود به ش��هروندان هزينه هاي 
درمان بيماران تنفسي متضرر از شرايط آب و هوايي 
نامناسب استان را كاهش دهند. من با مشكل تنفسي 
مواجه شده بودم ولي دكتر داروهاي ضدحساسيت را 

برايم تجويز كرد.
وي می افزايد: باتوجه به حضورم در تهران كه هواي 
آن به مراتب بهتر از اهواز است، شاهد توزيع ماسك 
و شير بين شهروندان تهراني هنگام افزايش آلودگي 
هوا بودم اين در صورتي است كه اهواز با داشتن سابقه 
آلوده ترين شهر جهان و وضعيت هاي بحراني مكرر و 
طوفان هاي گرد و غبار چنين امكاناتي در اختيار مردم 

آن قرار نمي گيرد.
نماينده مردم اهواز در مجلس ش��ورای اس��لامی 
هم در اين خصوص می گويد: گرد و غبار و شرايط بد 
هوا به قدری بود كه پرواز ها كنسل شد. متاسفانه در 
بعضی از تصميمات موجود اختلافاتی وجود دارد و 

نگاه ويژه ای به مركز می شود.
سيدش��ريف حس��ينی عنوان می كند: ب��ا وجود 
تذكرات كتبی و شفاهی پس از گرد و غبار و باران های 

اس��يدی  سال گذش��ته كه حدود 21 هزار نف��ر را به 
بيمارستان ها كشاند، حتی ش��اهد حضور يك وزير 
برای رسيدگی و بررسی اوضاع در خوزستان نبوديم 
اما وقتی همين اتفاق با كمترين شدت در تهران رخ 
می دهد تمامی مسئولان و دستگاه ها برای حل آن 

بسيج  می شوند.
وی ادامه می دهد: از مسئولان استان انتظار داريم 
ش��رايط حس��اس را بازگو كنند و آن را ساده مطرح 

نكنند .
نماينده مردم اهواز در مجلس تصريح می كند: ما 
بايد برنامه ريزی اين كار را داشته باشيم و مسئولان 
اس��تان بايد در زمان رخداد چنين مس��اله ای برای 
كمك به شهروندان شير و ماس��ك رايگان بين آنها 

توزيع كنند نه از تهران بفرستند.
حسينی اظهار می كند: بحث حمايتی بهداشتی 
و درمانی بايد توسط مركز بهداشت و علوم پزشكی 
و بيمارس��تان ها انجام ش��ود و با هماهنگی دولت و 
نمايندگان اعتبارات را ب��رای اين امر جذب كرد و در 

شرايط حساس به استان خوزستان اختصاص داد.
وی می افزايد: بايد سهم خوزستان از بخش حوادث 
بيشتر شود همان گونه كه در استان مازندران سيل 

به وقوع پيوسته و آنها هم بايد استفاده كنند.
نماينده م��ردم اه��واز در مجلس عن��وان كرد: با 
تدابيری كه اس��تاندار می تواند بينديشد امكان حل 

موضوع های اينچنينی وجود دارد.

د یار

هزینه  نجومی درمان معلولان در تایباد 
رئيس اداره بهزيستی تايباد گفت: هزينه های 

درمان معلولان بهزيستی تايباد نجومی است.
عليرضا حسين پور در گفت وگو با ايسنا، هزينه 
بالای درمان را يكی از مهم ترين مشكلات معلولان 
عنوان كرد و اف��زود: هزينه های درمانی معلولان 
روز به روز به صورت نجومی افزايش پيدا می كند 
و درحال حاضر بسياری از معلولان آسيب نخاعی 
با زخم بستر مواجه هستند. بهزيستی در حد توان 
و امكانات و بودجه های موجود خدماتی را به اين 
معلولان ارايه می دهد اما پاسخگوی تمام نياز آنها 

نيست.
وی ادامه داد: پرداخت مستمری، بن های نقدی 
خريد و ارايه تشك مواج ازجمله خدمات بهزيستی 
به معلولان اس��ت، با اي��ن وجود يك��ی از عمده 
مش��كلات معلولان نخاعی، هزينه های درمانی 
و دارويی اس��ت. در صورت افزايش س��قف بيمه 
درمانی مددجويان تحت پوشش و اتخاذ تدابيری 
جهت پرداخت بيمه تكميلی با پرداخت تعهدات 
مناسب، قطعا يكی از مشكلات خانواده های تحت 

پوشش اين اداره حل خواهد شد.
حسن پور افزود: باتوجه به محروميت در منطقه 
مرزی تايباد شاهد رش��د روز افزون معلوليت ها 
هس��تيم. حدود 3322 خانوار ب��ا جمعيتی بالغ 
بر 15 ه��زار و 320 نفر در اداره بهزيس��تی تايباد 
پرونده دارند و بودجه های دولتی پاسخگوی اين 
تعداد خانواده تحت حمايت نيست لذا از خيران 
شهرس��تان درخواس��ت كمك های مالی جهت 

كمك به نيازمندان داريم.
وی، كمبود نيروی انس��انی به ويژه كارشناس 
تخصص��ی در شهرس��تان را يكی از مش��كلات 
بهزيس��تی تايباد، عنوان و تصريح ك��رد: باتوجه 
به اين كه در خانواده های تحت پوش��ش ش��اهد 
مشكلات عديده ذهنی و روانی هستيم، با جذب 
نيروی انسانی متخصص جهت كاهش رنج روانی 
افراد و مشاوره با افراد تحت حمايت می توانيم به 
گونه ای چشمگير كاهش مشكلات ذهنی و روانی 
افراد را پيش بينی كنيم. با وجود نيروی متخصص، 

كيفيت بهتر خدمات را شاهد خواهيم بود.

حوادث آسانسور بیشترین دلیل 
تماس با آتش نشانی زنجان 

مدير روابط عمومی آتش نش��انی زنجان گفت: 
بسياری از تماس های صورت گرفته با آتش نشانی 

در شهر زنجان مربوط به حوادث آسانسور است.
حميد توكلی در گفت وگو با ايسنا، اظهار كرد: 
عمليات آتش نش��انی در 2 ح��وزه اطفای حريق 
و همچنين ام��داد و نج��ات در م��وارد منجر به 
ح��وادث آسانس��ور، مقابله با حيوان��ات موذی و 
همچنين گيركردن اش��يای حلقوی در دس��ت 
است. ش��هروندان تا حد قابل توجهی از وظايف 
ماموران آتش نشانی اطلاع دارند. وی با بيان اين كه 
مزاحمان تلفنی بالاترين آمار تماس با 125 را به 
خود اختص��اص می دهند، تصريح ك��رد: روزانه 
به ط��ور ميانگين در حدود 600 تماس از س��وی 
شهروندان زنجانی با سامانه 125 صورت می گيرد 
كه ميزان بالايی از اي��ن تماس ها، مزاحمت های 
تلفنی هس��تند و بخش ديگری نيز تماس های 
اشتباه شهروندان به منظور ارتباط با سامانه های 
3 رقمی ديگر اس��ت. توكلی اف��زود: تماس های 
غيرضروری كه با س��امانه 3 رقمی آتش نش��انی 
صورت می گيرد موجب انسداد در خدمت رسانی 
واقعی و حتی در مواقعی ضايع شدن كمك رسانی 
به مص��دوم واقعی می ش��ود، لذا ضروری اس��ت 
شهروندان از تماس های بی مورد با 125 اجتناب 
كنند. وی خاطرنشان كرد: آتش نشانی زنجان به 
لحاظ امكانات سخت افزاری با كمبود جدی روبه رو 
نيس��ت، ولی بايد توجه داشت تجهيز كامل اين 
سازمان در خدمت رسانی هر چه بهتر و سريع تر 
در زمان بروز حادثه موثر خواهد بود. نرم استاندارد 
جهانی در خدمات آتش نشانی 3 تا 5 دقيقه است 

كه اين مدت در زنجان 3 تا 7 دقيقه است.

بهره برداری از آب های نامتعارف 
جهت آبیاری فضای سبز

اميد ذاك��ری، مديرعامل س��ازمان پارک ها و 
فضای سبز شهرداری بندرعباس گفت: در راستای 
مقابله با بحران كم آبی و كاهش مصرف آب شرب 
در س��طح فضاهای سبز ش��هری تمهيدات لازم 
درخصوص بهره برداری از آب های نامتعارف جهت 

آبياری فضاهای سبز اتخاذ شد.
وی از شناس��ايی 9 مورد از آب های س��طحی 
جاری در كانال های موجود در ش��هر بندرعباس 
خب��ر داد و گفت: از اي��ن تعداد 6 م��ورد آن قابل 
اس��تفاده و تعداد يك مورد از آنها ب��ا مجموع 5 
ليتر بر ثانيه آب دهی درحال بهره برداری است و 
برنامه ريزی لازم به منظور استفاده از 5 مورد بعدی 

نيز در حداقل زمان ممكن درحال انجام است.
ذاكری با بيان اين مطلب كه كاهش استفاده از 
آب شرب در سيستم آبياری فضای سبز مستلزم 
شناسايی و استفاده بهينه از جايگزين های مناسب 
است، افزود: آب های نامتعارف به آب هايی اطلاق 
می ش��وند كه از حفاری و پی كنی ساختمان ها و 
ساير ابنيه اس��تحصال می ش��ود كه با هدايت و 
مديري��ت صحيح آنه��ا می توان جه��ت آبياری 

فضاهای سبز استفاده كرد.
مديرعام��ل س��ازمان پارک ها و فضای س��بز 
در ادام��ه اب��راز اميدواری ك��رد كه ب��ا توجه به 
برنامه ريزی های به عمل آم��ده بتوانيم در آينده 
نزديك نياز به آب ش��رب جهت آبياری فضاهای 

سبز شهری را به حداقل ممكن كاهش دهيم.

فراخوان همکاری

نظ��ر ب��ه گس��ترد      گی فعالیت ه��ای روزنام��ه 
ش��هروند       و توجه ویژه مس��ئولان آن به وضعیت 
جای جای کش��ور، راه اند      ازی صفحه س��رزمین با 
هد      ف پرد      اختن به مش��کلات و معضلات مرد      م د      ر 
اس��تان ها د      ر د      س��تور کار قرار گرفت که د      ر این 
مسیر پرد      اختن به اقوام مختلف نیز د      ر سرلوحه 
کار ق��رار د      ارد      .براین اس��اس صفحه س��رزمین 
پنجره ای است به س��وی هر د      یار و د      ر این مسیر 
د      ست همکاری مسئولان، اس��اتید      ، کارشناسان، 
د      انش��جویان و اهل فن را به گرمی می فشاریم تا 
د      ر جهت پر بارتر کرد      ن آنچه پیش روی شما قرار 

د      ارد      ، بکوشیم.
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اقليم

كميسيون شوراها و امور داخلي كشور طرح افزايش 
تعداد نمايندگان خانه ملت به 310 نفر را تصويب كرد 
كه در صورت تصويب در صحن علني تعداد نمايندگان 
مجلس افزاي��ش خواهد يافت اما اس��تان مركزي در 
شمول استان هاي حايز ش��رايط براي افزايش تعداد 

نماينده در مجلس شوراي اسلامي نرسيد.
كميسيون شوراها و امور داخلي كشور طرح افزايش 
تعداد نمايندگان به 310 نفر در مجلس را به تصويب 
رساند. براساس اين مصوبه تعداد نمايندگان مجلس 
شوراي اسلامي از 290 نفر به 310 نفر افزايش مي يابد 
و با اصلاح  تعداد حوزه هاي انتخابيه در استان هايي كه 
در وزارت كشور مورد تاييد قرار گرفته اند 20 نماينده 
به تعداد نمايندگان كشور در مجلس شوراي اسلامي 

اضافه خواهد شد.
براس��اس اصل 44 قانون اساس��ي اين افزايش هر 
10 سال يك بار در كشور اتفاق مي افتد كه آخرين بار 
در  سال 87 رخ داده بود. وزارت كشور فهرست اسامي 
اس��تان ها و حوزه هاي انتخابيه آنها را تنظيم و اعلام 
مي كند اين قانون از تاري��خ تصويب در صحن علني 

مجلس لازم الاجرا خواهد شد.
اين روزها طرح اصلاح ج��دول حوزه هاي انتخابيه 
و افزايش تعداد نمايندگان  ك��ه در كميته پيگيري 
كميسيون ش��وراها و امور داخلي كشور در خردادماه 
مورد بررسي در كميس��يون مربوطه قرار گرفته و به 
تصويب رس��يده بود پس از طي مراحل پاياني تقديم 
صحن علني مجلس شده است تا در صورت تصويب 
لازم الاجرا ش��ود. تقديم اين لايحه به صحن علني در 
حالي صورت مي گيرد كه به رغم كلانش��هر ش��دن 
اراک و افزايش جمعيت آن از 10 سال گذشته به اين 
طرف حوزه انتخابيه اراک در ش��مول شهرهاي حايز 
ش��رايط براي افزايش يك نماينده ديگر قرار نگرفته 
و اس��تان مركزي باز هم در دوره هاي بعد 7 نماينده را 
به  مجلس خواهد فرستاد. براس��اس قانون مجلس 
نمايندگان حوزه هاي انتخابي استان ها در زمان بررسي 
موضوع در كميسيون مربوطه فرصت اعتراض و دفاع 
از خواسته شان را داش��ته اند اما در فرصت موجود كه 
از ارديبهش��ت ماه بوده هيچ يك از نمايندگان استان 
اعتراضي به عدم اصلاح جدول حوزه انتخابيه و افزايش 
تعداد نماينده در استان را پيگير نشده اند. نظر چند تن 
از نمايندگان استان را در اين رابطه جويا شده ايم كه در 

ذيل مي آيد:   
آصفري، نماينده اراک و كميجان: دولت لايحه 
بهتري براي افزايش تعداد نمايندگان به مجلس 

بدهد
حسن آصفري در گفت وگو با خبرنگار ما با بيان اين 
كه لايحه اي كه از س��وي دولت آمده را استانداري ها 
پيگير مي ش��دند، مي گويد:   استانداري بايد گزارشي 
از افزايش تع��داد جمعيت تنظي��م و تقديم مجلس 
مي كرد تا نسبت به افزايش تعداد نماينده اقدام شود. 
از پيگيري شخصي اش در مجلس سخن به ميان آورده 
و مي افزايد: البته من خودم به عنوان پيشنهاد به دولت 
و كميسيون شوراهاي مجلس مطلب افزايش تعداد 
نماينده براي حوزه اراک را انتقال دادم تا اقدام ش��ود. 
آصفري معتقد است اين لايحه داراي معايبي است و 
به طور قطع از دس��تور كار مجلس براي اصلاح خارج 
خواهد شد تا دولت لايحه بهتري را تقديم مجلس كند. 
او با فرض اين احتمال تصريح مي كند: الان استانداري 
بايد پيگير موضوع باشد و بحث افزايش جمعيت حوزه 

انتخابيه را به وزارت كشور هرچه زودتر اعلام كند.
رجايي، نماينده اراک و كميجان: اين طرح 
در مجلس تصويب نمي شود، ما مخالف اجرا 

هستيم
اين طرح چندين بار در مجل��س آمده از دولت قبل 
تاكنون اما  تصويب نشده الان هم رأي براي تصويب 
نمي آورد. اين نظر عباس رجايي است كه در گفت وگو 
با خبرنگار ما در شكست اين موضوع با قاطعيت سخن 
مي گويد. رجايي مي گويد: اس��تان هايي كه مشمول 
طرح نش��ده اند از نظر وزارت كش��ور ش��اخصه هاي 
جمعيتي را نداشته اند اما ما در استان افزايش جمعيت 
را در چند حوزه داشته ايم به همين دليل ما با اين شكل 
اجرا كه تقديم مجلس شده مخالفيم. او معتقد است 
اين موضوع بايد در استانداري پيگيري شود و استاندار 
بايد به وزارت كش��ور بحث افزايش جمعيت را اعلام 

كند.
صلاحي، نماينده فراهان، تفرش و آشتيان: 
استان مركزي شاخصه افزايش جمعيتي را 

ندارد
نماين��ده مردم فراهان، تفرش و آش��تيان اس��تان 
مركزي را به دليل نداشتن شاخص افزايش جمعيتي 
در ش��مول اجراي اين لايحه نمي داند و مي گويد: هر 

شهرستان بايد 150 هزار فرد واجد شرايط رأي دادن 
داشته باشد تا شامل موضوع شود اما براساس شاخص 
جمعيت��ي اس��تان مركزي واجد اين ش��رط اصلي 
نيست. او نظر خاصي براي اضافه شدن يا نشدن تعداد 

نمايندگان استان در مجلس ندارد.
رضايي، نماينده مردم خمين: موضوع ديگر 
از حوزه كميسيون خارج  و وارد صحن علني 

مجلس شده، فرصتي براي دفاع نيست
من خودم نظر مثبتي براي افزايش تعداد نمايندگان 
اس��تان ندارم. اين گفته اي اس��ت كه نماينده مردم 
خمين كه خود عضو كميس��يون شوراهاي مجلس 
اس��ت بر آن تاكيد دارد. رضايي در رابطه با اين بحث 
به خبرنگار ما مي گوي��د: آن چه كه امروز در مجلس 
طرح شده لايحه اي است كه در دوره گذشته دولت به 
مجلس داده بود كه ماموريت بررسي آن به كميسيون 
مربوطه داده شد در آن زمان استان مركزي جزو اين 
مجموعه نب��ود، پس از طرح مجدد اي��ن موضوع در 
مجلس از ابتداي  سال جاري كميسيون به نمايندگان 
زمان مشخصي را ارايه كرد تا اگر پيشنهاد يا اعتراضي 
 دارند به كميسيون ارايه كنند اما فرصت تمام شد و

 هيچيك از نمايندگان استان پيش��نهادي ندادند 
الان ه��م ديگ��ر فرصت تمام ش��ده زي��را لايحه در 
كميس��يون تصويب و تقديم صحن علني مجلس 
ش��ده اس��ت. اكنون كه از زمان داده ش��ده گذشته 
هيچ پيش��نهاد جدي��دي در كميس��يون پذيرفته 
نمي شود. او مي افزايد:   حالا اگر نماينده اي از استان 
پيش��نهاد جديدي مطرح كند در قال��ب طرح قابل 
پيگيري اس��ت. او مي گويد: سقف جمعيتي استان 
به افزايش يك نماينده نرس��يده براي هر 200 هزار 
نفر آم��اده رأي يك نفر نماينده اضافه مي ش��ود كه 
در اس��تان اين افزاي��ش جمعي��ت را در هيچ يك از 
حوزه ها نداريم. رضايي هم معتقد اس��ت به احتمال 
 90 درصد اين لايحه در صحن علني تصويب نشود.
 او مي گويد: دولت عملا خودش را در اين بحث كنار 
كش��يده و لايحه اش را پس گرفته اين لايحه الان از 
سوي دولت مطرح نشده است. او با تاكيد بر اين گفته 
كه احتمال تصويب بس��يار ضعيف است، مي گويد: 
افزاي��ش نماين��دگان خيلي به مصلحت نيس��ت و 
هزينه بر اس��ت. رضايي مي افزايد: ما در كميسيون 
طبق وظيفه قانون افزايش تعداد نمايندگان كه هر 

10سال يك بار بايد اتفاق افتد را پيگير مي شويم اما 
من خودم نظر مثبتي به موض��وع ندارم هرچند كه 
شهر اراک دارد با سرعت رشد جمعيتي پيدا مي كند 
و ش��ايد در مرحله بعد به يك نماينده ديگر احتياج 
داشته باشد. من ش��خصا در اين رابطه در مجلس نه 
دفاعي كردم و نه ديگر دوس��تان البته آقايان رجايي 
و آصفري نامه اي به كميس��يون دادند كه از فرصت 
تعيين شده گذشته و فرصتي براي دفاع نبود. به گفته 
رضايي اين لايحه اكنون در صحن علني مجلس آماده 

براي تصويب يا رد است.
مدير كل سياسي استانداري مركزي: 
استانداري به طور مكرر پيگير افزايش 

نمايندگان در استان بوده است
برخلاف اظهارات نمايندگان استان كه قرار گرفتن 
در شمول طرح افزايش نمايندگان مجلس را متوجه 
كوتاهي از سوي استانداري عنوان مي كنند، اما مدير 
كل سياسي و انتخابات استانداري مركزي در گفت وگو 
با خبرنگار م��ا از نامه ن��گاري و پيگيري ه��اي مكرر 
اس��تانداري درخصوص افزايش جمعيت حوزه هاي 
انتخابيه در استان و حايز ش��رايط بودن براي افزايش 
تعداد نمايندگان از نظر شاخصه هاي مطرح در وزارت 
كش��ور خبر مي دهد. مس��عود فراهاني با بيان اين كه 
استانداري استان مركزي طي 2 نوبت مكاتبه رسمي 
با امضا معاون سياسي استاندار در دولت تدبير و اميد 
يكبار در 92/10/28 با معاون سياسي وزارت كشور و 
بار ديگر در مورخ 93/4/9 با مدير كل انتخابات وزارت 
كشور پيش��نهاد افزايش تعداد نمايندگان را با توجه 
به شاخصه هاي مطرح در بحث در ميان گذاشته و بر 
درخواست خود تاكيد داشته اس��ت، گفت: دو تا سه 
بار نيز از دفتر مدير كل سياسي موضوع پيگيري شده 
است. علاوه بر اين، همين درخواس��ت در دولت قبل 
توسط استاندار وقت در اوايل  س��ال 92 و  سال 91 به 
وزارت كشور به صورت كتبي اعلام شده كه مستندات 

آن نيز موجود است. 
فراهاني تصريح مي كند: استانداري همواره پيگير 
اين درخواست بوده و هس��ت و ما هنوز هم دنبال اين 
هستيم تا بيشتر بررسي شود به چه دليل استان ما را 
در ليست استان هاي مشمول موضوع افزايش تعداد 
نمايندگان كه اكن��ون به صحن علني مجلس تقديم 

شده، لحاظ نكرده اند.

استان مرکزي به لایحه افزایش تعداد نمایندگان در مجلس شوراي اسلامي نرسید

در آستانه ماه محرم 

نمایش مذهبی ردای سرخ خورشید 
به اجرا درمی آید

در آس��تانه ماه مح��رم، نمايش ردای س��رخ 
خورش��يد با طراح��ی، بازخوان��ی و كارگردانی 
كورش خزاعی اصل در استان های مختلف كشور 

به روی صحنه می رود.
اين نمايش كه كاری از گروه فرهنگی- هنری 
س��اديار اس��ت، با الهام گرفتن از هنر تعزيه و با 
اس��تفاده از پانتوميم، مداحی، روضه خوانی و با 
تمركز برحركت نور و موسيقی به اجرا درخواهد 

آمد.

ردای سرخ خورش��يد، برای پانزدهمين  سال 
متوالی است كه به اجرا درمی آيد و تاكنون در 20 

استان كشور نمايش داده شده است. 
اين نماي��ش روايت چهارگان��ه ای از مجلس 
ش��هادت حضرت عباس بن علی)ع(، ش��هادت 
علی اصغر)ع(، ش��هادت امام حسين)ع( و خرابه 

شام را به تصوير می كشد. 
خزاعی اصل، كارگردان نمايش ردای س��رخ 
خورشيد هدف از تهيه و اجرای اين نمايش را لزوم 
توجه به مبحث آسيب شناسی كاهش تأثير تعزيه 
در جامعه و به روز كردن اين هنر ملی و مذهبی 
دانست و گفت: با توجه به سرعت زندگی امروز 
نياز به ابزارهای جديد در تمامی حوزه ها احساس 
می ش��ود و هنرتئاتر با الهام گرفت��ن از تعزيه به 
خوبی توانسته اس��ت تأثير شگرفی برمخاطب 
اين حوزه بگذارد و اين امر باعث ش��ده تا بتوانيم 
نمايش های ياس كبود يثرب ويژه ايام فاطميه و 
فرق شكافته غربت در رسای اميرالمؤمنين را به 

اجرا در آوريم. 
اجرای نمايش ردای س��رخ خورشيد از 3 تا 7 
آبان در حسينيه ثارالله همدان بعد از نماز مغرب 
و عشاء آغاز خواهد ش��د و پس از همدان از 10تا 
15 آبان ماه در سالن ورزشی صنايع الكترونيك 
وزارت دف��اع در ش��يراز به اج��را در خواهد آمد. 
همچنين تا پايان ايام محرم و صفر در استان های 
كرمانشاه، تهران، مش��هد، اصفهان و البرز نيز به 

نمايش در خواهد آمد.
بازيگران اين نمايش مذهبی، پژمان بازرگان، 
پريسا عربی ياوند، فرزاد نظری، محمد رمضانی، 
حامد خسروی نژاد، عليرضا پهلوانی، احمد رضا 
زينعلی، عاطفه خسروی نژاد، مهسا عربی ياوند، 
هس��تی بحری، نادين قربانی، سعيد سلطانی، 
ابوالفضل شمس رضايی و سيد حسين حجازی 
هستند. سرپرستی گروه موسيقی اين نمايش را 

امير مقرب برعهده دارد.

25 درصد انرژی کشور برای 
مصالح ساختمانی مصرف می شود 

رئيس انجمن بتن لرستان بر اين باور است كه 
خيلی از ساخت وسازها فاقد استانداردهای لازم 

هستند .
به گزارش ايس��نا، احم��د مرادپ��ور در جمع 
خبرنگاران گف��ت:   استانداردس��ازی برخی از 
مصالح  سال 86 اجباری شد كه متاسفانه اين كار 
اجرا نمی شود و با اين كه آيين نامه هم تدوين شده 

اما بازهم صورت نمی گيرد.
وی يادآور ش��د: از 20 درصد انرژی كشور كه 
صرف صنعت می ش��ود، 25 درصد برای مصالح 

ساختمانی مصرف می شود. 
مرادپ��ور تأكيد كرد: نمی دانم دس��تگاه های 
مسئول چگونه ساختمان ها را تأييد می كنند، 

درحالی كه بعد از 20 سال خراب می شوند. 
رئيس انجمن بتن لرستان با اشاره به مصالح 
بی كيفي��ت ك��ه در برخی س��اختمان ها به كار 
می رود، تصريح كرد: اگر زلزله 5 ريش��تری رخ 
بدهد، بسياری از ساختمان ها خراب خواهند شد 
و ساختمان های برخی دستگاه های دولتی نيز در 

اين رديف قرار می گيرند. 
وی ادامه داد: با ش��رايطی كه وجود دارد، من 
هشدار می دهم و اعلام خطر می كنم و مهندسان، 
شهرداری، نظام مهندسی و... بايد توجه بيشتری 
به ساخت وسازها داشته باشند. برای رهايی از اين 
هشدار بايد سبك، مقاوم و هوشمند ساختمان 

بسازيم. 

خانه به خانه


